
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
   
Kunnanvaltuusto 09.11.2020 § 37    
727/07.01.01/2020    

KunL 95 §:n mukaan valtuusto voi käsitellä asian, joka on mainittu 
kokouskutsussa ja joka on valmisteltu 93 §:n tarkoittamalla tavalla.  
 
Jos asia on kiireellinen, valtuusto voi päättää ottaa asian käsiteltäväkseen, 
vaikka sitä ei ole mainittu kokouskutsussa. Jos asiaa ei ole valmisteltu, päätös 
asian ottamisesta käsiteltäväksi on tehtävä yksimielisesti.  

 
Esittelijä puheenjohtaja 

 
  
Päätös Valtuutettu Sini Sivo esitti kysymyksen Hollolan Sanomien 

mielipidepalstalla olleeseen kirjoitukseen siitä, että kunta olisi jakanut 
tietoa kolmannelle osapuolelle. Pormestari vastasi, ettei kommentoi 
mielipidekirjoituksia. Sini Sivo esitti jatkokysymyksenä, mistä tietoa sitten 
voi saada. Pormestari vastasi, että kirjoittaja on ilmoittanut tehneensä 
tutkintapyynnön asiasta Aluehallintovirastolle ja kunta käsittelee 
selvityspyynnön, mikäli sellainen Aluehallintovirastolta saapuu.      
  
Valtuutettu Mari Raininko luki liitteenä olevan Kärkölän kokoomuksen 
valtuustoaloitteen kunnan tiedotuksen kehittämisestä.  
 
Tapani Suokas esitti ponnen kunnalle siitä, että voisiko Kärkölän kunnan 
verkkosivuille saada "napin", jossa voisi liittyä kuntatiedotteiden 
postituslistalle. Lisäksi Tapani Suokas esitti toiveen hallinnolle, että 
sähköisen allekirjoituksen voisi tulla tekemään kunnanvirastolle avustetusti 
tarpeen mukaan.  
  
Risto Salonen esitti kysymyksen, miksi yksityistieavustukset ovat vielä 
maksamatta tiekunnille.  Valtuutettu Matti Airola myös kommentoi, että 
avustukset on tärkeä saada maksuun pikaisesti. Pormestari kertoi, että asiaa 
on viivästyttänyt valitus, joka on myöhemmin vedetty pois. 
Kansliapäällikkö vastasi, että avustukset ovat menossa maksuun kuluvalla 
viikolla.  
 
Valtuutettu Martti Aslamaa teki liitteenä olevan valtuustoaloitteet koskien 
verkossa olevien tietojen hallintaa.   
 
Valtuutettu Matti Airola luki liitteenä olevan Kärkölän kokoomuksen 
valtuustoaloitteen turvallisen liikkumisen kehittämisestä Kärkölässä. 
Aloitteessa on kaksi kohtaa: kevyenliikenteenväylän rakentaminen etelä-
kärkölään sekä rautatieaseman turvallisuuden eteenpäin kehittäminen.    
 
Valtuutettu Anne Tuomaila esitti kysymyksen laskuttamattomista 
vesilaskuista. Kansliapäällikkö ja pormestari kommentoi asiaa. 
Tasauslaskutusta ollaan parhaillaan tekemässä. Laskut lähtevät kuluvalla 
viikolla.   
 
Kansliapäällikkö Jouni Nieminen kertoi, että kunta on hakenut yhdessä Iitin 
ja Orimattilan kanssa hankeavustusta liittyen kuntien päätöksenteon, 



kokousten ja tiedonhaun sähköistämiseen. Ko. hankkeeseen kuuluu mm. 
laaja luottamushenkilöiden koulutus sähköiseen päätöksentekoon. 


